
                        
Notulen MR 12 februari 2024 

 

Aanvang: 19.00 uur met E 
Vooroverleg start om 18.30 uur met personeelsleden en oudergeleding 
Afwezig: S 
Notulen: Eu 
 
Vooroverleg: invulling en verwachtingen bespreken. 
 

 Onderwerp Actielijst  

1 Opening en mededelingen 
 
Vergadering wordt door de voorzitter geopend.  
 

 
 
M 

2 • Vaststelling agenda: 

Punt 3 mist in de agenda. In- en uitstroom niet in de agenda. Volgorde 

punt 3 en 4 worden gewisseld. 

• Er zijn geen mededelingen. 

• Notulen vorige vergadering: 

Een paar puntjes die aangepast moeten worden. Punt 6 en 7 inkorten en 

minder gedetailleerd. Eu gaat notulen aanpassen (i.v.m. afwezigheid S) 

en in de week na de MR per mail rondsturen ter formele goedkeuring.  

 

M 
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3 Resultaten toetsperiode groep 1 tot en met 8. 
Trendanalyse besproken en toegelicht door E.  
➔ Grote spreiding van niveaus vraagt veel van docent. 
➔ Minder veel “gemiddelde scores” 

- Dit betekent veel differentiëren 
- Kleine groepjes 
- Veel extra verlengde instructie 

➔ Waar wordt het rapport voor gebruikt? 
- Doen we het goed? 
- To do list voor leerkrachten. 
- Check van de processen voor de MR 

➔ MR moet naar de vervolgacties kijken en of deze worden uitgevoerd. 
E bespreekt de acties in de volgende MR.  
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4 In- en uitstroom van leerlingen. 
Cijfers over alle jaren zijn gedeeld met de MR. Afgesproken is dat E de cijfers 
middels Excel in een grafiek laat zetten om ze beter te kunnen analyseren. 
Volgende MR de cijfers nader analyseren. 
 

 
 
E 
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5 Groepsindeling en ambulante tijd. 
De ASKO heeft uitdagingen m.b.t. de begroting, mede doordat dat de subsidies 
van de NPO gelden en de basisvaardigheden subsidie wegvallen. Andere 
oorzaak is dat er te weinig leerlingen instromen en een aantal groepen te klein 
zijn. De demografische ontwikkeling op IJburg is hier mede de oorzaak van; er 
zijn teveel basisscholen op IJburg.  
Vorig school jaar is een nieuwe groepsindeling met de leerkrachten besproken. 
Overwegingen: 

- Combinatieklassen maken. 
- Drie in plaats van vier kleutergroepen. 
- Hoe om te gaan met ambulante tijd in de begroting. 
- 14 in plaats van 16 groepen. 
- Begroting 2024-2025 moet zonder schuld zijn. 

 
Volgende MR vergadering op 15 april 2024 ligt hierover een voorstel van E ter 
instemming voor de MR. Indien nodig dan wordt hier een extra vergadering 
voor ingeplanned, eventueel met hulp van een ouder buiten de MR met 
financiële kennis. Dit kan ook het potentiële nieuwe MR lid worden voor 
volgend jaar als Eu de MR verlaat. 
 
Oproep voor een nieuw MR lid met financiële kennis doorgeven aan Rebecca. 
 

 
E 
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6 Financiële situatie m.b.t. ouderbijdrage. Wat is wenselijk? 
Spaarpotje van de school voor activiteiten zoals het eindfeest, sinterklaar en de 
kerstborrel wordt steeds kleiner. Een overweging is om de vrijwillige 
ouderbijdrage te verhogen maar dan heb je ook kans dat er minder ouders 
betalen.  
Voor de korte termijn is het idee geopperd om een sponsorloop te organiseren 
met een duidelijk doel, zoals bijvoorbeeld geld inzamelen voor prikborden en/of 
kinderfietsjes voor op het schoolplein. <opmerking Eu: is hier een actie voor 
afgsproken?> 
Voor de lange termijn is het een idee om een sponsorcommissie op te richten.  
N checkt hoe dit het beste (juridisch) ingericht kan worden. 
E checkt of hier ook een protocol voor is vanuit ASKO. 
M plaatst een oproep voor een sponsor.  
<opmerking Eu: klopt dit wel?? Pas nadat N en E gecheckt hebben lijkt mij? 
Dit alles moet wel met de oudercommissie besproken worden. 
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7 Gesprekkencyclus, portolio. 
Momenteel wordt er door verschillende leerkrachten gekeken hoe een portfolio 
van de kinderen het beste kan worden vorm gegeven. Het idee is om volgend 
jaar voor alle kinderen een portfolio te hebben met daarin: 

- Oudergesprekken. 
- IEP resultaten. 
- “Trotswerk” van de kinderen. 
- Reflecties van de verschillende thema’s. 

 

 
E 

8 Gezonde school. 
Dit gaat onder andere over het beleid m.b.t. de lunch en tussendoortjes die de 
kinderen mee naar school nemen en de traktaties bij verjaardagen.  
Dit punt wordt doorgeschoven naar de volgende MR vergadering.  
Vriendelijk verzoek voor iedereen om ook even naar de website 
www.gezondeschool.nl te kijken ter voorbereiding. 
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9 Rondvraag en sluiting vergadering 
Eu: Kan er al iets gezegd worden of de school tevreden is met de IEP toetsen? 
Deze zijn afgelopen schooljaar in plaats van de CITO toetsen gekomen. Volgens E 
is het nog te vroeg om hier iets over te zeggen.  

M 

 

 

 

Na de MR vergadering hadden we een gezellig borrel met de Oudercommissie op de 

Willibrordschool.  

 

 

 

Volgende MR vergadering: 15 april 2024 

 

 

 

http://www.gezondeschool.nl/

